
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská

20. 9. 2018

Přítomni: Jaromír Pořízek, Lenka Cuřínová, Petr Horálek, Miroslav Hricz, Karel Zavřel

Nepřítomna: Dana Klisáková-Křivánková

1. Zahájení jednání školské rady

2. Hodnocení ředitele pro úřad městské části – podepsali ve shodě všichni přítomní

3. Informace o kontaktech na školskou radu chceme umístit na nástěnku školy v elektronické 

žákovské knížce: text připraví J. Pořízek, zveřejnění zajistí M. Hricz.

4. Zápisy z třídních schůzek

 6.A – rodiče žádají informace situaci ohledně výuky německého jazyka. Informace od 

vedení školy: personální otázky jsou v kompetenci ředitele školy, vyučujícího 

německého jazyka škola stále hledá.

 6.A – podnět ohledně adaptačního programu šestých tříd. Informace od vedení školy: 

v letošním roce se program koná ve dvou dopoledních blocích ve škole. Na ně může 

navázat odpolední mimoškolní program – s iniciativou třídních učitelů.

4. Další jednání školské rady bude iniciovat předseda J. Pořízek nejpozději po třídních 

schůzkách v únoru 2019.

Zapsal: Karel Zavřel


